
Zápis ze zasedání Školské rady 

 

 
Datum zasedání :    24. 4. 2023 

Místo schůze:   Rychnovská 216, Jablonec n. N. 

 

Přítomní: 6 členů rady, ředitelka školy, zástupkyně ředitelky 

 

Jména přítomných: Mgr. Lea Šmídová,  ředitelka školy 

                                   Mgr. Dita Dudová, zástupkyně ředitelky 

                                   Lenka Urbánková – zástupce zřizovatele 

                                   Jana Hamplová - zástupce zřizovatele 

                                   Karolina Klosová – zástupce rodičů 

                                   Petra Macurová – zástupce rodičů 

                                   Mgr. Lenka Zahradníková – zástupce učitelů 

                                   Mgr. Pavlína Suchá – zástupce učitelů 

 

Program jednání: 

1. Přivítání se členy školské rady 

2. Seznámení s programem 

3. Předběžné výsledky zápisu do 1. tříd 

 

4. Rozvržení besed a preventivních programů pro žákovské (třídní) kolektivy ve šk. roce 

2022/23 včetně vyhodnocení finanční nárokovosti 

 

5. Návrh změn ve ŠŘ (v oblasti prevence prim. patolog. jevů a v souvislosti se Směrnicí 

k zajištění bezpečnosti při vstupu a pohybu ve škole) - viz přílohy 

 

6. Předložení koncepce pro výstavbu školy. 

7. Diskuze, různé 

 

Po přivítání členů  a seznámení s programem předáno slovo paní ředitelce Mgr.Šmídové. 

 

Zápis do prvních tříd proběhl  úspěšně. Přihlášeno je 23 a 24 žáků. Přihlášeno je 1 ukrajinské 

dítě, které hovoří dobře česky.. 

 

Kvůli zvyšování patologických jevů ve třídách pokračuje škola v pořádání edukačních 

přednášek. Při volbě přednášejících se škola rozhoduje mezi kvalitou přednášek, cenou 

a kladnými hodnoceními. Přednášek se v letošním roce zúčastní žáci od 4. do 9, tříd. 

 

Po předložení podrobného přehledu zajištění bezpečnosti při vstupu a pohybu osob ve škole   

a zákazu používání nových druhů návykových látek byly  jednomyslně schváleny změny ŠŘ. 

Se změnami budou seznámeni žáci i rodiče dětí a změny budou platit od 1.9. 2023. 

 

 



Byla představena přehledná koncepce  pro výstavbu školy, přehled uskutečněných 

a plánovaných rekonstrukcí. Vše je otázka množství financí, které město poskytne. 

 

 

Celému učitelskému sboru náleží za zvládnutí šk.roku pochvala. 

 

 

Lenka Urbánková  

 

V Jablonci nad Nisou   26. 4. 2023                             
 


